
Protokoll fra styremøte i Selbu kulturråd 23.09.19  
 
Tilstede: Heidi Saur, Anne Berit Larsen, Jan Gunnar Uthus, Bo Ivan Folde, Mari Overvik, 
Håvard Finnland Trøite og Brit Uni Kjøsnes. 
Forfall: Torgrim Garberg, Anette Breivoll Storø og Sissel Berge. 
Informasjon om amfiet i nye Selbu ungdomsskole: Geir Håvard Mebust, Annar Bjørnbeth og 
Bjørn Sigmund Stokke. 
Referent: Heidi Saur 
 
Sak 1 Godkjenning av møteprotokoll siste styremøte 
Godkjent. 
 
Sak 2 Informasjon om amfiet i nye Selbu ungdomsskole 
Geir Håvard Mebust, Annar Bjørnbeth og Bjørn Sigmund Stokke var inviterte for å gi 
informasjon om amfiet i nye Selbu ungdomsskole. 
Amfiet er planlagt med 220 sitteplasser.  For anbudet er det opsjon for 300 sitteplasser. 
Setestørrelse 50 x 90 cm.  Opsjoner med 53 x 95 cm eller 50 x 95 cm. 
Lemmesystem og gardiner i ull eller velour, som gjør scenen 100% lystett.  Sceneteppe 10 x 6 
meter. 
Lyddempingsplater for god akustikk.  Heltre 25 mm svart gulv. 
Lerret 4 x 9,5 meter. 
Scenebredde 6 meter.  0,6 meter for bakteppe / gang bak scenen.   
Opsjonene er ikke forespurt fra politikerne. 
Fylkesmannen tildeler tippemidler for kultur årlig. 
Bjørn Sigmund Stokke viste video fra Selbu Korensembles rigging av Gimle for konsert. 
 
Sak 3 Strategi vedrørende amfiet i nye Selbu ungdomsskole 
Bjørn Sigmund Stokke var invitert til å delta i denne saken også. 
Behov i amfiet: 
Dame og herregarderober i nærheten av scenen. 
Scenen bør være 8 meter. 
For lagenes økonomi/inntjening utgjør forskjellen mellom 220 og 300 billetter mye. 
Det handler totalt om 6 millioner til kulturen i 50 års perspektiv. 
Møte med politikerne: 
Det er ønskelig å invitere gruppelederne i kommunestyret og media til møte vedrørende 
amfi/kultursal.  Vi trenger å ha et strategimøte for å planlegge dette møtet og de som skal 
inviteres. 
 
Vedtak: 
Kulturrådet møtes for strategimøte 17.10.19. 
 
Sak 4 Eventuelt. 
Ingen saker. 


